
 
PROTOKÓŁ NR VI/2024 

 
z VI Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 28 listopada 2024 roku. 
 W Sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 93 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 
- Główna księgowa – Pani Marta Żdanowicz, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień 
 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
 

Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia VI Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00).  
Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 
Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 
budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. Następnie 
Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 93% składu Rady wobec powyższego 
obrady będą prawomocne (na sali było obecnych 14 Radnych). Była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska – Kochana.  
 
Punkt 2: Wręczenie tytułu Zasłużony dla Miasta i Gminy Złocieniec. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Nastąpi teraz uroczysta dekoracja medalem Zasłużony dla Miasta i Gminy Złocieniec, Pana 
Waldemara Krzysztofa Włodarczyka. Tytuł ten został nadany uchwałą Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, z dnia 31 października 2024 roku, w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta   
i Gminy Złocieniec, na wniosek Stowarzyszenia Złocieniec Moje Miasto. 
 
 



Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Jeśli mogę, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Zanim wręczę ten symboliczny bukiet 
kwiatów, to chciałabym podziękować osobiście. Niezmiernie się cieszymy z tego powodu, że 
za dokonania na terenie naszej gminy, został Pan odznaczony zasłużenie takim tytułem. Ja 
miałam osobiście też współpracować z Panem Włodarczykiem. Gratulując, dziękuję za to, co 
udało się zrobić na rzecz naszego miasta i gminy Złocieniec - te inwestycje, które zostały 
dokonane. Mam nadzieję, że dzisiejszy tytuł to taki symbol, że Pana praca i wysiłek został 
doceniony. Jestem też przekonana że z zaangażowaniem, radością  i inspiracją, podejmowane 
zostaną przez Pana też działania na rzecz naszej wspólnoty, być może w innej roli. Serdecznie 
Panu gratuluję i dziękuję w imieniu wszystkich mieszkańców. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Szanowni Państwo, chciałabym publicznie podziękować Panu, Panie Waldemarze, za te 
dwadzieścia parę lat pracy wspólnej, że potrafi mnie Pan motywować do pracy bardzo 
skutecznie, czego efektem jest modernizacja kina Mewa i że wspólnie, razem, dzięki Pana 
wsparciu, przebrnęłam ten etap i dzisiaj ten obiekt służy mieszkańcom na chwałę nas 
wszystkich. Jeszcze raz bardzo dziękuję. I cieszę się, że wszyscy możemy razem z Panem 
tworzyć tę naszą wspólnotę. Dziękuję bardzo i gratuluję. 
 
Radna Grażyna Kozak: 
Ja chciałam też podziękować, bo zaczęliśmy, można powiedzieć razem. Jako Burmistrz, Pan 
Waldemar, a ja jako radna - no i tak prawdę mówiąc, to trzeba przyznać, że człowiek jak 
przychodzi do Rady, to nie, że wszystko wie - jest zielony. I uczył mnie bycia radną, a jeszcze 
byłam przewodniczącą komisji budżetowej. Jak się czyta budżet,  w ogóle z czym jest to 
związane, to właśnie mnie nauczył Waldemar. I za to chciałabym podziękować. Za te 20 lat 
razem współpracy. 
 
Pan Waldemar Włodarczyk:  
Chciałbym serdecznie podziękować, dla Kapituły, dla Pani Przewodniczącej dla Was, szanowni 
Państwo Radni. No, nie powiem, że nie jestem wzruszony. Tak się składa, że akurat 30 lat  
w tej pracy samorządowej mija w roku 2024, w tym roku. Pamiętam jakie to były czasy, 1994 
rok. Niektórzy z Państwa tutaj będących, na pewno ten okres pamiętają. Kiedy to bezrobocie 
było 40%, kiedy faktycznie no, mieszkańcy byli sfrustrowani po tych zmianach lat 
dziewięćdziesiątych. I faktycznie była potrzeba zaangażowania, wzmocnienia, rozwiązywania 
niektórych problemów, które urzędy nie zawsze same z siebie rozwiążą. To jest tylko przykład, 
istotny, gdzie ta polityka społeczna dzisiaj odgrywa bardzo ważną rolę. Dziękuję, że mogłem 
spotkać w tej pracy bardzo wiele - w przewadze, bardzo wiele dobrych i solidnych osób, 
niektórzy właśnie na rzecz społeczności lokalnej chciały i chcą pracować. To jest bardzo fajne, 
że starają się wspomóc te osoby, które niejednokrotnie są potrzebujące. Tak się składa, że nie 
zawsze tych ludzi wszystkich sprzyjających w mojej karierze akurat było, ale przypominają mi 
się. bo jestem idolem akurat Czesława Niemena, kiedy w latach siedemdziesiątych śpiewał te 
słynne słowa, że dziwny jest ten świat, ale ludzi dobrej woli jest więcej i to niech zostanie. To 
jest takie przesłanie. Dziękuję ślicznie Państwu jeszcze raz. 
 



Punkt 3: Ustalenie porządku obrad. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Radni wraz z zawiadomieniem o sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad? 
Proszę, Pani Burmistrz. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, wnoszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na druku nr 96 i w to miejsce wprowadzenie 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości, na druku nr 103. Ta zmiana wynika z wielokrotnych rozmów podczas Komisji 
organizacyjnej i budżetowej - i zasadne jest dokonanie zmian w uchwale już obowiązującej, 
niż tworzenie projektu uchwały, w sprawie wysokości stawek podatku. To jest ta zmiana 
pierwsza. 
  
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA nr 1 do porządku obrad w punkcie 8 z podpunktu 1) wycofuje się projekt uchwały  
w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na druku nr 86, a w jego miejsce 
wprowadza się projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na druku nr 103. Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Dziękuję Państwu 14 głosów "za".  
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania była nieobecna Radna: 
Kuczyńska – Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Bardzo proszę Wysoką Radę o dodanie w pkt 8, podpunkcie 1, podpunktu 1a), w brzmieniu:  
W sprawie zaopiniowania projektu audytu krajobrazowego Województwa 
Zachodniopomorskiego, druk nr 102. Ta zmiana wynika z konwencji krajobrazowej, 
europejskiej, z 2005 roku, która wymusiła podjęcie uchwał przez Zarząd Województwa 
Zachodniopomorskiego o przystąpieniu do sporządzenia projektu audytu krajobrazowego dla 
Województwa Zachodniopomorskiego. Z takim wnioskiem mieliśmy czas 30 dni na 
przygotowanie takiego projektu. Dziękuję. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA nr 2: W punkcie 8 po podpunkcie 1) dodaje się podpunkt 1a) w brzmieniu:  
 „w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 
zachodniopomorskiego – druk nr 102;” . Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? 
Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 14 głosów "za".  
 



Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania była  nieobecna Radna 
Monika Kuczyńska – Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Bardzo proszę Wysoką Radę o zmianę projektu uchwały, dokonania zmian w budżecie gminy 
Złocieniec na rok 2024, druk nr 100, na druk nr 100A. Na koniec roku to dużo zmian i te zmiany 
dotyczą między innymi zwiększenia budżetu dla szkół, czy utrzymania dróg. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

ZMIANA nr 3: W punkcie 8 w podpunkcie 15) druk nr 100 zastępuje się drukiem 100A; Proszę 

o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 14 głosów 
"za".  
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania była nieobecna Radna: 
Kuczyńska – Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
I zmiana projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Złocieniec na lata 2024-2032, druk nr 101 na druk nr 101A. Wynika ze zmiany tego 
projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec. Dziękuję. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA nr 4: W punkcie 8 w podpunkcie 16) druk nr 101 zastępuje się drukiem 101A. 
Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 14 
głosów "za".  
 
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania była nieobecna Radna: 
Kuczyńska – Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie tytułu Zasłużony dla Miasta i Gminy Złocieniec. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie Protokołu z V Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 



5. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 84. 
6. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy 
w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Złocieniec w roku szkolnym 
2023/2024 – druk nr 85. 
8. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 86; 
2) w sprawie rocznego programu współpracy gminy Złocieniec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku – druk nr 87; 
3) w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej dziennego pobytu  
- ośrodka wsparcia pod nazwą Dzienny Dom „Senior+” w Złocieńcu będącego dziennym 
domem pomocy i włączenia go do struktury organizacyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Złocieńcu – druk nr 88;  
4) w sprawie statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu- druk 
nr 89; 
5) w sprawie przyjęcia stanowiska Gminy Złocieniec dotyczącego utworzenia Okręgowej 
Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie – druk nr 90; 
6) zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich oraz sposobu takich usług przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Złocieńcu – druk nr 91; 
7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Złocieniec – „Zamkowa” – druk nr 92; 
8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 93; 
9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy – druk nr 94; 
10) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umów dzierżawy – druk nr 95; 
11) w sprawie przejęcia przez gminę Złocieniec zadań z zakresu właściwości Powiatu 
Drawskiego – druk nr 96; 
12) w sprawie wysokości udzielonej przez Gminę Złocieniec dotacji na dofinansowanie 
realizowanego przez Powiat Drawski zadania publicznego – druk nr 97; 
13) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Złocieniec – druk nr 98; 
14) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Złocieniec – druk nr 99; 
15) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 100; 
16) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 
lata 2024 – 2032 – druk nr 101. 
9. Komunikaty i oświadczenia. 
10. Trybuna obywatelska. 
11. Zamknięcie sesji. 



Punkt 4: Przyjęcie Protokołu z V Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Protokół z V Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? Jeśli nie ma uwag to przystępujemy do głosowania. 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr V/2024 z V Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 31 października 2024 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem Protokołu z V sesji (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Kuczyńska – Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 5. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 84. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie Radni, chciałabym uzupełnić swoje sprawozdanie  
o działania, które miały miejsce po 15 listopada. Gmina Złocieniec wspólnie z MGOPS-em  
i szkołami, żłobkiem, przyłączyła się do kampanii pod tytułem Dzieciństwo bez przemocy, 
zorganizowanej przez Fundację Dajemy Dzieciom Siłę. I 19 listopada o godzinie 17.00, na znak 
sprzeciwu wobec krzywdzenia dzieci, podczas międzynarodowego dnia przeciwdziałania 
przemocy wobec dzieci - wszyscy, którzy popierają tę kampanię w Polsce, rozświetlili swoje 
budynki na czerwono, symbolizując właśnie ten sprzeciw. W dniu 20 listopada,  
w złocienieckim ratuszu, miałam niezwykłą przyjemność odbyć pierwsze spotkanie  
z Młodzieżowym Zespołem Doradczym Burmistrza Złocieńca. W skład zespołu zostali 
powołani uczniowie złocienieckich szkół. Pozwolę sobie przedstawić: Hanna Kępińska ze 
Szkoły Podstawowej nr 1 w Złocieńcu, Amelia  Kak, ze Szkoły Podstawowej nr 3, Julia Bania 
ze Szkoły Podstawowej w Nowym Worowie oraz Igor Zdziech, który został jednocześnie 
przewodniczącym tego zespołu z Zespołu Andersa, tutaj w Złocieńcu. Zespół jest organem 
opiniodawczo-doradczym i pomocniczym w zakresie kształtowania spójnej polityki 
młodzieżowej na poziomie lokalnym. 21 listopada przypadł Dzień Pracownika Socjalnego. 
Razem z Zastępcą oraz Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Złocieńcu, Panem Pawłem 
Rudym, odwiedziliśmy więc Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Złocieńcu i na 
ręce Pani Kierownik Grażyny Buczek oraz wszystkich pracowników jednostki - 
podziękowaliśmy im za trudną i niezwykle ważną rolę, jaką pełnią na rzecz naszych 
mieszkańców, naszej gminy. 21 listopada razem z Zastępcą mieliśmy okazję uczestniczyć  
w uroczystości obchodów 35-lecia i jubileuszu 35-lecia powstania Polskiego Związku 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Złocieńcu. Podsumowano w czasie uroczystości tę 
wieloletnią działalność Związku, który odgrywa ważną i istotną rolę w lokalnej społeczności. 
Była to okazja oczywiście do podziękowań, do wytoczenia takich w perspektywie celów, też 
pomocy i wsparcia dla seniorów. Podpisałam umowę na wykonanie projektu przebudowy 
alejek  w Parku Żubra, wraz z montażem elementów małej architektury. Prace mają nastąpić na 
przełomie 2025 i 2026 roku. Dziękuję bardzo.  



 
Punkt 6: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy 
w okresie międzysesyjnym. 
  
Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej):  
Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie 21 listopada. Zajęła się przygotowaniem planu 
kontroli wykorzystania w 2023 roku, środków finansowych z budżetu gminy Złocieniec, 
przeznaczonych dla Szkoły Podstawowej nr 3, imieniem Żołnierza Polskiego w Złocieńcu oraz 
pracowaliśmy  nad planem kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Złocieńcu na rok 
2025. Dziękuję bardzo. 
 
Radna Renata Kawa-Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radny Michał Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu, odbyła jedno posiedzenie w dniu 26 listopada 2024 
roku, w tematach analiza i opiniowanie projektów uchwał.  Plan pracy komisji rozwoju 
gospodarczego i budżetu na 2025 rok oraz sprawy bieżące. W posiedzeniu komisji udział 
wzięli: Pani Małgorzata Głodek - Burmistrz Złocieńca, Pan Jacek Szadzewicz – Zastępca 
Burmistrza Złocieńca. Pani Marta Zdanowicz - główna księgowa Urzędu Miejskiego  
w Złocieńcu. Pan Jacek Zbierajewski - inspektor do spraw kontroli finansowej. Pozostali radni 
oraz mieszkanka gminy Złocieniec. Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień do 
projektów uchwał: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na druku 
nr 103; 

2) w sprawie zaopiniowania projektu  audytu krajobrazowego Województwa 
Zachodniopomorskiego, druk nr 102; 

3) w sprawie przyjęcia przez gminę Złocieniec zadań z zakresu właściwości Powiatu 
Drawskiego, druk nr 96. 

4) w sprawie wysokości udzielonej przez gminę Złocieniec dotacji na dofinansowanie 
realizowanego przez Powiat Drawski zadania publicznego, druk nr 97. 

5) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024, druk nr 100A. 
6) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  gminy Złocieniec  

na lata 2024-2032, druk nr 101A.  
Komisja przedstawiła propozycję planu pracy komisji na 2025 rok. Komisja poprosiła o 
przygotowanie dla radnych projektu budżetu gminy Złocieniec na 2025 rok w układzie: plan 
na rok 2024, przewidywane wykonanie  w 2024 roku oraz plan na 2025 rok.  Dziękuję. 
 
Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, Spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja nie obradowała. 
 
Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, sportu i turystyki): 



komisja edukacji, kultury, sportu i turystyki, odbyła w dniu 25 listopada bieżącego roku jedno 
posiedzenie. Tematem spotkania było omówienie wniosków komisji wyjazdowych  i ustalenie 
planu pracy na rok 2025 i analiza materiałów na sesję. Wszystkie nasze uwagi, które żeśmy 
zebrali w jeden dokument, złożyliśmy na ręce Pani Burmistrz celem przeanalizowania, 
poprawienia estetyki obiektów sportowych, ewentualnie drogich remontów. Dziękuję bardzo 
 
Radny Radosław Pokutyński  (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa, w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 12 
listopada 2024 roku. Tematem spotkania była strategia rozwoju gminy Złocieniec, odnawialne 
źródła energii, w tym geotermia. Następnie ustalony został plan pracy komisji na rok 2025 oraz 
poruszaliśmy sprawy bieżące, w tym poprawę stanu dróg wiejskich na terenie gminy 
Złocieniec. Dziękuję 
 
Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca komisji organizacyjnej): 
Komisja organizacyjna obradowała jeden raz w okresie międzysesyjnym. W posiedzeniu 
komisji uczestniczyła Pani burmistrz Małgorzata Głodek oraz Zastępca Burmistrza - Pan Jacek 
Szadzewicz. Komisja zapoznała się szczegółowo z materiałami na dzisiejszą sesję  
i przygotowała propozycję porządku obrad. Pani burmistrz i Pan burmistrz udzielili odpowiedzi 
i wyjaśnień na pytania członków Komisji dotyczące materiałów na sesję. 
 
Punkt 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Złocieniec w roku 
szkolnym 2023/2024 – druk nr 85. 
 
 
Pani Kamila Waszczyk (Inspektor ds. Oświaty): 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. Dziś w formie prezentacji komentarz do tej 
informacji. Obowiązek sporządzenia tej informacji przez burmistrza i przedstawienia jej Radzie 
Miejskiej, wynika z art. 11, ust. 7 ustawy prawo oświatowe. Zadania oświatowe wynikają 
przede wszystkim z aktów prawnych. Tu macie Państwo wskazane te podstawowe akty, czyli 
ustawa prawo oświatowe, ustawa o finansowaniu zadań oświatowych, ustawa Karta 
Nauczyciela, ustawa o systemie oświaty i rozporządzenia wykonawczego ustaw. Informacja  
o stanie realizacji zadań oświatowych zawiera opis stanu organizacji sieci szkół i przedszkoli 
w gminie Złocieniec, bazę do działalności oświatowej kadry i systemu doskonalenia 
zawodowego, działań w zakresie pracy wychowawczej, działalności profilaktycznej oraz 
bezpieczeństwa w szkole. Stanu realizacji pozostałych zadań oświatowych gminy na rzecz 
uczniów i szkół. Finansowania zadań oświatowych. Informacji o wynikach sprawdzianu 
ósmoklasisty i kontroli zewnętrznych. Gmina Złocieniec jest organem prowadzącym dla Szkoły 
Podstawowej nr 1, imienia Janusza Kusocińskiego w Złocieńcu, zlokalizowanej w dwóch 
budynkach pod dwoma adresami. Jest również organem prowadzącym dla Szkoły Podstawowej 
nr 3, imienia Żołnierza Polskiego w Złocieńcu. Trzecia szkoła to Szkoła Podstawowa  
w Nowym Worowie. Jest to szkoła z oddziałem przedszkolnym. I Przedszkole im. Zajączka 
Złocieniaszka w Złocieńcu, również zlokalizowane w dwóch budynkach. Gmina jest organem 
rejestrowym dla niepublicznego przedszkola prowadzonego przez Panią Stanisławę Rak-
Lisowską. W tej chwili już przedszkole zmieniło nazwę. Nazywa się Przedszkole Stokrotka. 



I drugie przedszkole. Przedszkole Krasnoludek. Organ prowadzący, spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. Tu macie Państwo zebrane takie najważniejsze elementy, które stanowią 
o tym, jaka ta szkoła jest duża. Przede wszystkim jest to liczba oddziałów i mamy w jedynce 
34, w trójce 12, w Nowym Worowie 8+2 - 2 są to oddziały przedszkolne. I przedszkole imienia 
Zajączka Złocieniaszka, 14. Liczba uczniów. Szkoła nr 1 - 752 osoby. Szkoła nr 3 - 197 osób, 
Nowe Worowo - 111. To jest szkoła podstawowa. 36 dzieci w oddziale przedszkolnym.  
I Przedszkole im. Zajączka Złocieniaszka - 318.  Liczba nauczycieli w nr 1 - 62, nr 3 – 23,  
w Nowym Worowie - 17, w przedszkolu - 22.  Liczba pracowników niepedagogicznych  
w nr 1 - 23, w nr 3 – 10, w Nowym Worowie - 8,  w przedszkolu - 29. Sale lekcyjne w szkole 
w Nowym Worowie – 10, w nr 3 - 15 tych sal.  W Szkole Podstawowej nr 1 - 35. W przedszkolu 
- 12. Najważniejsze rzeczy z tej informacji wybrałam tutaj w tej prezentacji - to na pewno 
wydatki. Przede wszystkim dwa takie znaczące wydatki na poprawę stanu bazy lokalowej 
 i wydatki na pomoce dydaktyczne, i sprzęt szkolny. Tu macie Państwo podane te kwoty  
w rozbiciu na poszczególne szkoły. Łącznie na poprawę stanu bazy lokalowej szkoły wydały 
ponad 512 tys. Na pomoce dydaktyczne i sprzęt szkolny,  ponad 619 tys. Doskonalenie 
zawodowe nauczycieli. W 2023 roku była to kwota 40 tys. 688, w 2024 roku ponad 70 tys.  
w roku szkolnym, którego dotyczy informacja - z dofinansowania do studiów skorzystało 
ogółem łącznie we wszystkich jednostkach 9 nauczycieli. Poniżej macie Państwo dwa takie 
wykresy przedstawiające wykształcenie i stopnie awansu zawodowego naszych nauczycieli. Są 
bardzo dobrze wykształceni. 95% nauczycieli ma wyższe magisterskie, z przygotowaniem 
pedagogicznym. Jeżeli chodzi o awans zawodowy również - 57% to są nauczyciele 
dyplomowani, czyli z najwyższym stopniem awansu. 20% to jest nauczyciel mianowany 
troszkę niżej. Później mamy 13% kontraktowy i 10% początkujący. Działalność szkół  
w zakresie pracy wychowawczej, profilaktycznej bezpieczeństwa, została bardzo szczegółowo 
opisana w informacji, którą Państwo otrzymaliście. Są nawet wskazane niektóre działania 
podane z datami, kto do nich przyjechał i co robili. Tu zrobiłam takie podsumowanie co szkoły 
robiły tak ogólnie i co wykazały. Więc było to przekazywanie rodzicom informacji o postępach 
w nauce i zachowaniu. Imprezy klasowe i szkolne. Udzielanie uczniom pomocy edukacyjnej  
i materialnej. Przeprowadzanie konkursów szkolnych. Uczestnictwo w programach, akcjach 
edukacyjnych i innowacjach. Organizacja wycieczek szkolnych. Akcje profilaktyczne, 
ekologiczne, patriotyczne. Kształcenie specjalne. Prowadzenie i udział w kampaniach 
społecznych. Bezpieczeństwo w szkole. Prowadzono kontrole BHP. Kontrole Powiatowej 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej. Przeglądy próbne, alarmy. Organizacja dni tematycznych 
Dzień Pluszowego Misia, Dzień Kropki itp. Inne zadania oświatowe, które Państwo macie  
w tej informacji to: dowozy do szkół, stypendia motywacyjne, pozostała pomoc materialna, 
wyprawka szkolna, dotacja podręcznikowa, dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia 
młodocianych pracowników, pomoc materialna dla uczniów, stypendia i zasiłki szkolne. 
Dotacja dla niepublicznych przedszkoli. Pokrycie kosztów wychowania przedszkolnego innym 
gminom. Obciążenie innych gmin kosztami wychowania przedszkolnego. Obowiązek szkolny 
i obowiązek nauki. Udział w projektach finansowanych ze źródeł zewnętrznych. W informacji 
wskazano kwoty, które były realizowane w ramach tych działań. Finansowanie zadań. 
Subwencja oświatowa. Subwencja, jak widzicie Państwo, w 2023 roku wyniosła ponad 10 mln 
862 tys. W 2024 roku było to ponad 14 mln 474 tys. Oprócz tego gmina w ramach dochodów 
otrzymała w 2023 roku dotację celową na realizację zadań w zakresie wychowania 



przedszkolnego w wysokości 549 tys. 499 zł. W 2024 roku ta dotacja celowa na wychowanie 
przedszkolne wyniosła już 1 mln 353 tys. 364. Czyli to było to, co do budżetu wpłynęło. 
Wydatki na poszczególne jednostki w roku budżetowym 2023 wyniosły: Szkoła Podstawowa 
nr 1. Są to oczywiście wszystkie wydatki - ponad 10 mln. Szkoła Podstawowa nr 3 - ponad 3 
mln 700. Szkoła Podstawowa w Nowym Worowie - ponad 2 mln 650 tys. Przedszkole imienia 
Zajączka Złocieniaszka - ponad 5 mln 101 tys. I pokazane jest to w słupkach. Słupek pierwszy 
to dotacja oświatowa, ta która wpłynęła. Drugi to dotacja przedszkolna. To również wpływ do 
budżetu, a trzeci słupek to, to co wydajemy na wszystkie szkoły ogółem i dalej w rozbiciu na 
poszczególne szkoły. Sprawdzian ósmoklasisty. Sprawdzian ósmoklasisty - jest tutaj pokazana 
skala staninowa i to trochę tak jak z ocenami w szkole. Im wyższa cyferka tym lepszy wynik. 
Tylko, że w szkole mamy od 1 do 6, a tu mamy od 1 do 9 i nasze szkoły dostały następujące 
oceny: Szkoła Podstawowa nr 1:  język polski 5, matematyka 5,  język angielski 6. Szkoła 
Podstawowa nr 3: język polski 2, matematyka 2, język angielski 1. Szkoła Podstawowa  
w Nowym Worowie: język polski 3, matematyka 2, język angielski 2. Działalność kontrolna: 
w ramach działalności kontrolnej kuratora oświaty, przeprowadzono tylko kontrolę,  
a właściwie kontrolę monitoringu wizyjnego zainstalowanego w szkole - nie stwierdzono 
nieprawidłowości. Pozostałe jednostki nie były kontrolowane. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Jeśli mogę. Pani przewodnicząca, szanowna Rado, takie wnioski, ogólne podsumowania, które 
się same nasuwają, to chciałabym, żeby jeszcze wybrzmiały. Bardzo dziękuję za tak aktywny 
udział uczniów w konkursach, zawodach. Jest to dowód na zaangażowanie nauczycieli, 
rodziców oraz samych uczniów. Niestety i to też trzeba podkreślić, że nasze szkoły nie osiągają 
coraz lepszych wyników w zakresie edukacji. Świadczą o tym wyniki egzaminu ósmoklasisty. 
Staniny te najniższe, niskie i najniższy. No nie są satysfakcjonujące. Jak Państwo też mieliście 
okazję widzieć. Ja wiem, że to bardzo źle brzmi. Ja przepraszam tu wszystkie moje koleżanki   
i kolegów i też po fachu. Jako dyrektor wiem, że to nie jest łatwo słyszeć, że edukacja nie może 
być dochodowa, bo dbając o finanse publiczne, to widzieliście Państwo, że na oświatę 
przeznaczamy znaczne kwoty, a subwencja pokrywa na poziomie niewystarczalnym. Tak było 
od wiek wieków i tak jest. A wydatki w roku ubiegłym 2023-2024, tutaj w gminie Złocieniec, 
przeznaczone na oświatę, były maksymalnie piękne, można było powiedzieć duże. W związku 
z powyższym oświata naprawdę była dofinansowana bardzo dobrze. I takie wyzwania na 
przyszłość i obawy... Ja sobie zdaję sprawę, ja Państwu też przekazywałam na komisjach, 
rozmawiałam też na spotkaniach z dyrektorami szkół czy tutaj żłobka, czy przedszkola, że 
zdajemy sobie sprawę z tego, że przed nami są ogromne wyzwania - demografia, zmiany 
programowe, potrzeba dalszych inwestycji. To są kwestie, które będziemy musieli uwzględniać 
w przyszłych planach. Ważne jest, abyśmy to wspólnie, jako społeczność lokalna podejmowali 
decyzje, które będą korzystne przede wszystkim dla naszych dzieci. Bo dobro i bezpieczeństwo 
naszych dzieci to dla mnie jest największym priorytetem. Na zakończenie chciałabym 
serdecznie podziękować wszystkim, którzy przyczyniają się do sukcesów, sukcesów naszych 
dzieci, sukcesów szkół. Dziękuję Paniom dyrektor. Tak się składa, że to są Panie dyrektor, 
dziękuję nauczycielom, rodzicom, a przede wszystkim uczniom. Myślę sobie, że wspólnie uda 
się zbudować edukację, która będzie dumą, chlubą naszego miasta i gminy. I na zakończenie 
muszę to powiedzieć, bo ja już chciałabym podkreślić, że kampania wyborcza dawno się 



skończyła i co jakiś czas słyszę, słyszymy, nie zamierzam, oficjalnie mówię nie zamierzam, nie 
zamierzamy likwidować żadnej szkoły. Dziękuję. 
 
Radny Jan Macul: 
Chciałem dodać, że te niskie oceny z egzaminu ósmoklasisty są w dużej mierze uwarunkowane 
tym, że wcześniej poszły dwa roczniki do szkoły i zostały te słabsze dzieci. Nie wszystkie 
słabsze, ale w dużej mierze te, które wcześniej nie uzyskały jeszcze dojrzałości szkolnej   
i przeszły potem te w mniejszości. W związku z tym te klasy były nieliczne z tego powodu, że 
wcześniej poszły dwa roczniki do szkół średnich. Dziękuję bardzo. 
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 86; 
 

Pani Beata Gradek (kierownika referatu podatków i opłat lokalnych):  
Pani Przewodnicząca, szanowna Rado, przedstawiony przez Panią Burmistrz projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, to zmiana, która 
utrzymuje wszystkie stawki dotyczące budynków jak i gruntów na tej samej wysokości jakie 
są obecnie, w roku 2024, czyli w tej samej wysokości przechodzą na rok 2025, z wyjątkiem 
wprowadzenia nowej stawki dla budynków i to jest kwota 34 zł. Stawka maksymalna od metra 
kwadratowego powierzchni użytkowej związanej z prowadzeniem działalności gospodarczej  
w zakresie handlu na powierzchni sprzedaży powyżej 300 metrów kwadratowych. To dotyczy 
jednego budynku. Druga zmiana, która jest wprowadzona tą uchwałą, tym projektem, to 
wprowadzenie obniżenia stawki od budowli z 1,4% na 1,1% wartości budowli. Chodzi tutaj  
o budowle stanowiące sieci wodno-kanalizacyjne wykorzystywane do zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania i oczyszczania ścieków. Dziękuję 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
1 głos wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr VI/76/2024 zmieniającą uchwałę  
w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnego Waldemara Bucy, który 
wstrzymał się od głosu  (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika Kuczyńska-
Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

1a) w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 
zachodniopomorskiego – druk nr 102; 

 
Pan Damian Świercz (Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Urbanistyki): 
Pani przewodnicząca, Wysoka Rado. Zarząd województwa Zachodniopomorskiego 
przygotował dokument, który nazywa się audytem krajobrazowym województwa 
Zachodniopomorskiego. Audyt ten musi zostać przed przyjęciem go przez sejmik 
województwa,  powinien zostać zaopiniowany między innymi przez właściwe rady. I o to też 
zarząd województwa wystąpił do Rady Miejskiej w Złocieńcu. Audyt, który z którym też radni 



mieli możliwość się zapoznać, zawiera między innymi, dzieli obszar województwa na 
krajobrazy i krajobrazy priorytetowe, określa dla nich ich cechy charakterystyczne. Określa 
jakie zagrożenia są dla tych krajobrazów, jakie się preferuje, wnioski, rekomendacje dla tego 
krajobrazu. No i właśnie w tym jest główne zagrożenie. Konstrukcja audytu krajobrazowego, 
co było już przekazane na Komisji Organizacyjnej, powoduje, że nie do końca wiadomo, jak  
w przyszłości interpretowane będą rekomendacje czy zalecenia. Z jednej strony z definicji 
wynika, że to nie jest wiążące w stu procentach. Jednak z drugiej strony mamy do czynienia 
 z sytuacją, kiedy organy opiniujące np. plan miejscowy czy też decyzję o warunkach zabudowy 
będzie związany tym dokumentem i jednocześnie słowo ograniczenie może nabrać wtedy 
faktycznie znaczenia zakazu dla pewnych działań, czyli zbliżanie się poniżej 100 metrów do 
brzegów rzek, jezior, czy też wspomniane na spotkaniu Komisji Organizacyjnej wyłączanie 
gruntów z produkcji rolniczej. Wiele z tych kwestii regulowanych jest tak naprawdę ustawami, 
rozporządzeniami i tutaj jest przygotowany, projekt uchwały został przygotowany jako 
negatywnie opiniujący, bo jednak skoro jest coś regulowane w większości przepisami 
obowiązującymi, wprowadzonymi miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego, 
no nie warto zakładać sobie kolejnego kagańca, który może tak naprawdę doprowadzić do 
ograniczenia prawa własności nieruchomości i to bardzo dużego i trudnego nawet dzisiaj do 
oceny, w jakich skutkach to ograniczenie może zostać wprowadzone. Dlatego też 
przygotowano projekt uchwały opiniujący negatywnie. Szczegółowo w bodajże 68 czy 69 
punktach zostało wyszczególnione, jakie uwagi są do tego audytu krajobrazowego i stąd 
dzisiejsza uchwała poddana jest pod obrady Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/77/2024 w sprawie 
zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

2) w sprawie rocznego programu współpracy gminy Złocieniec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku  
– druk nr 87; 

 
Pani Ewelina Drabik (Podinspektor do spraw społecznych): 
Szanowni Państwo podejmowana uchwała jest obowiązkową regulacją wynikającą z ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Roczny program współpracy uchwalany 
jest zawsze do 30 listopada roku poprzedzającego okres jego obowiązywania i podlega 
konsultacjom. Konsultacje takie miały miejsce w dniach 5-26 listopada. Na wspomniane 
konsultacje odpowiedziało 11 organizacji pozarządowych z 45, do których wysłaliśmy takie 
zapytanie. 9 opinii wróciło będąc pozytywnymi. Dwie były pozytywne z zastrzeżeniami i jedna 
negatywna. Odpowiem teraz na zarzuty i te zastrzeżenia odnośnie naszego programu. W opinii 



Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku, pojawił się komentarz dotyczący ustalenia 
zadania na działalność wyłącznie dla seniorów. Wniosek ten nie został uwzględniony  
w programie współpracy na rok 2025, ze względu na możliwość składania przez seniorów ofert 
na wskazane dotychczas priorytetowe zadania publiczne, na przykład w zakresie kultury.  
Z kolei w opinii Złocienieckiej Orkiestry Dętej oraz dodanym do niej uzupełnieniu, pojawia się 
głos mówiący o zbyt małej puli środków przeznaczonych na wspieranie przedsięwzięć 
organizacji pozarządowych. Informuję zatem, że minimalna kwota przeznaczona na ten cel  
w porównaniu do zeszłego roku zwiększyła się o 35 tys. zł. Na takie ruchy pozwalają obecnie 
finanse gminy. I kolejna opinia, tym razem negatywna, przedstawiona przez Stowarzyszenie 
Przyrodników Ostoja Pomorska. Wskazano w niej brak zadania z zakresu ochrony przyrody  
i w tej sprawie uznano, że zadanie to zostanie wprowadzone do programu współpracy w roku 
2026. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 1 głos “wstrzymujący się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/78/2024 w sprawie rocznego 
programu współpracy gminy Złocieniec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2025 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnej Romany Kowalewicz, która 
wstrzymała się od głosu  (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika Kuczyńska-
Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

3) w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej dziennego 
pobytu - ośrodka wsparcia pod nazwą Dzienny Dom „Senior+” w Złocieńcu 
będącego dziennym domem pomocy i włączenia go do struktury organizacyjnej 
Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu – druk nr 88; 

 
Pan Leszek Modrzakowski, (Kierownika Referatu do spraw społecznych i zdrowia): 
Pani przewodnicząca, Państwo radni projekt uchwały dotyczący utworzenia jednostki 
organizacyjnej pomocy społecznej, dziennego pobytu pod nazwą Dzienny Dom Senior Plus 
oraz włączenie tej jednostki organizacyjnej w struktury organizacyjne Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, podyktowany jest faktem, że w roku 2024 gmina podjęła się 
zadania inwestycyjnego z dofinansowaniem w wysokości 400 tys. zł z rządowego programu 
Senior+ na utworzenie i wyposażenie Dziennego Domu Pomocy. Aktualnie rozpoczęła się 
procedura odbiorowa prac budowlanych. Grudzień mamy jeszcze przeznaczenie na 
wyposażenie tego obiektu. W związku z tym potrzeba kontynuacji tego zadania, czyli 
utworzenia pod względem formalno-prawnym takiej placówki pomocy społecznej oraz 
uruchomienie jej już związanej z jej funkcjonowania w roku 2025 jako kontynuacja tego 
pierwszego etapu uczestnictwa gminy w programie Senior+. Tak jak powiedziałem, trwa 
procedura odbiorowa inwestycji, natomiast projekt uchwały zakłada utworzenie jednostki   



z dniem 1 stycznia, a rozpoczęcie działalności, ponieważ wymagane jest zatrudnienie 
pracowników w tej placówce, planowane jest na 1 kwietnia 2025 roku. Ustawa o pomocy 
społecznej dopuszcza połączenie takich placówek ośrodka wsparcia dziennego w postaci 
Dziennego Domu Pomocy z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej i ze względów 
organizacyjnych, ekonomicznych jest to uzasadnione. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/79/2024 w sprawie 
utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej dziennego pobytu - ośrodka wsparcia 
pod nazwą Dzienny Dom „Senior+” w Złocieńcu będącego dziennym domem pomocy  
i włączenia go do struktury organizacyjnej Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

4) w sprawie statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu- 
druk nr 89; 

 
Pani Estera Śmietanka ( Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Złocieńcu): 
Szanowna Pani przewodnicząca, Panie, Panowie radni. Zmiana statutu Miejsko-Gminnego 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu, jest konsekwencją utworzenia jednostki 
organizacyjnej,  jakim jest Dzienny Dom Senior Plus. W związku z faktem, iż dzienny dom 
zostanie włączony w strukturę Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, a statut 
stanowi również o tej strukturze, zaistniała potrzeba zmiany tego statutu. Między innymi z tego 
powodu w statucie dodano paragraf 12, ust. 1 i 2. Pozwolę sobie go odczytać. W strukturze 
MGOPS funkcjonuje Dzienny Dom Senior Plus w Złocieńcu, prowadzony przez kierownika 
Dziennego Domu Senior Plus w Złocieńcu. Adres: ul. Kosynierów 3, 78-520 Złocieniec. 
Zasady funkcjonowania Dziennego Domu Pomocy, o którym mowa w ust. 1, określa regulamin 
organizacyjny MGOPS. Regulamin Dziennego Domu Pomocy oraz przepisy dotyczące zasad 
jego działania. W związku z wcześniej wymienionymi argumentami należy przyjąć statut 
uchwały w brzmieniu. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/80/2024 w sprawie 
statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

5) w sprawie przyjęcia stanowiska Gminy Złocieniec dotyczącego utworzenia 
Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie – druk nr 90; 



Pani Kamila Waszczyk (Inspektor do spraw oświaty): 
Uchwała ma charakter intencyjny, czyli tylko wyrażający stanowisko. Sejmik Województwa 
Zachodniopomorskiego w dniu 19 września podjął uchwałę intencyjną w sprawie utworzenia 
Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. Przewodnicząca Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego wystąpiła do gminy z prośbą o rozważenie poparcia dla 
inicjatywy utworzenia OKE w naszym województwie. Gmina Złocieniec popiera to 
stanowisko. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/81/2024 w sprawie 
przyjęcia stanowiska Gminy Złocieniec dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

6) zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania   
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
  z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych 
warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 
oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Złocieńcu – druk nr 91; 

 
 
Pani Justyna Jakubowska (Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Złocieńcu): 
Witam Państwa, Pani przewodnicząca, Wysoka Rado, Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Złocieńcu, stosownie do art. 50. ust. 6, ustawy o pomocy społecznej 
wnosi o zmianę do uchwały nr 622 z 2023 roku Rady Miejskiej w Złocieńcu, z dnia 26 
października 2023. W części dotyczącej paragrafu 1, pkt 4A - to jest kosztu jednej godziny 
usług opiekuńczych, który proponujemy, aby wynosił 46 zł  gdy usługi te realizowane są przez 
pracowników Ośrodka. Do wyliczenia kosztu jednej roboczogodziny opiekunek zatrudnionych 
w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Złocieńcu. Przyjęto kalkulację, na którą 
składają się wydatki związane z utrzymaniem opiekunek w 2024 roku, dzielone przez liczbę 
godzin pracy w roku i pomnożone przez liczbę pracowników. Dziękuję. 
 
Radny Jarosław Sobczak:. 
Proszę przypomnieć, jaka stawka obowiązuje obecnie? 
 
Pani Justyna Jakubowska (Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Złocieńcu): 
- 31,00 zł. 



 
Radny Jarosław Sobczak:. 
Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/82/2024 zmieniającą 
uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych 
warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu 
rozliczania wykonywania takich usług przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej   
w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „Zamkowa” – druk nr 92; 

 

Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Szanowna Pani przewodnicząca, szanowna Wysoka Rado, szanowni Państwo. Przedmiotem 
tego projektu uchwały jest przystąpienie do sporządzenia zmiany miejscowego planu. Obszar 
zaznaczony na załączniku do tej uchwały, jest to obszar między ulicą Kresowiaków, a ulicą 
Jana Pawła II. Zmiana podejmowana jest na wniosek czwórki właścicieli tego obszaru,  
z którymi sąsiaduje, które tam sąsiadują. Historia jest dosyć złożona. Do tego obszaru obecnie, 
zgodnie z miejscowym planem, który obowiązuje od 2011 roku, grunt ten przeznaczony jest na 
powiększenie nieruchomości. Właściciele tych działek sąsiednich nie zamierzają i nie chcą 
nabyć tych nieruchomości. W związku z tym chcemy przywrócić pierwotną funkcję tego 
obszaru i przeznaczyć ten grunt pod drogę, czyli tak jak pierwotnie było według miejscowego 
planu przyjętego, o ile dobrze pamiętam, w 2002 roku. Tak że chcemy odwrócić tę sytuację, 
która się wydarzyła. Dlatego prosimy Państwa o wyrażenie zgody na przystąpienie do tej 
zmiany. Oczywiście po przeprowadzeniu całej procedury planistycznej zostanie Państwu 
przedstawiony dokument w postaci projektu zmiany miejscowego planu, nad którym Państwo 
również będą głosować. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/83/2024 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Złocieniec – „Zamkowa”. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 



 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 93; 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Jedną z działek, która jest własnością gminy, jest działka 86, obręb 86/1 w obrębie 6. Zgodnie 
z prawem szacunkowym sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego, wartość tej 
nieruchomości przewyższa 200 tys. zł, a zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, Burmistrz 
upoważniający do zbycia nieruchomości o wartości mniejszej, niż 200 tys. W związku 
 z powyższym w przypadku woli zbycia tej nieruchomości konieczna jest zgoda Rady 
Miejskiej, o którą Państwa proszę. Dziękuję bardzo. 
 
Radna Kozak Grażyna: 
Gdzie jest ta nieruchomość? 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Jest to nieruchomość przy ulicy Gronowskiej, bardzo blisko skrzyżowania z ulicą Lipową. 

 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/84/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 94; 
 

Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Przedmiotem tej uchwały jest nieruchomość przy ulicy 3 Pułku Piechoty w Złocieńcu. 
Nieruchomość gruntowa stanowi własność gminy. Na nieruchomości tej zlokalizowany jest 
pawilon handlowy, który jest własnością osoby fizycznej. Nastąpiło zbycie tych nakładów 
 i teraz należy zawrzeć umowę dzierżawy z tym obecnym właścicielem tych nakładów. Dlatego 
konieczne jest upoważnienie Rady do zawarcia tej umowy. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/85/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 



Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

10)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umów dzierżawy – druk nr 95; 

 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Tym razem znowu do czynienia mamy z umową dzierżawy. Tym razem sytuacja jest troszeczkę 
inna z uwagi na to, że przedmiotem tej dzierżawy będzie grunt, w którym umieszczone będą 
urządzenia. Będą to urządzenia energetyczne w Chlebowie i urządzenia wodno-kanalizacyjne 
w miejscowości Lubieszewo. Grunty te stanowią gminną drogę wewnętrzną i umieszczenie 
  i wyrażenie zgody wymaga odstąpienia od obowiązku przetargowego. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/86/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Kuczyńska-Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

11)  w sprawie przejęcia przez gminę Złocieniec zadań z zakresu właściwości Powiatu 
Drawskiego – druk nr 96; 
 

 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, jak dobrze wiemy, są różne kategorie dróg. Drogi krajowe, drogi 
wojewódzkie, drogi powiatowe i drogi gminne. W naszym mieście w Złocieńcu występuje 
oczywiście droga krajowa nr 20. Występuje szereg dróg powiatowych o łącznej długości 
niemalże 27 kilometrów i oczywiście cała masa dróg gminnych. Od pewnego czasu 
prowadziliśmy rozmowy i negocjacje z przedstawicielami Powiatu Drawskiego na temat nie 
tyle zarządzania tymi  drogami powiatowymi w granicach  administracyjnych miasta,  
a rozmawialiśmy o utrzymaniu. W treści uchwały Państwu wskazaliśmy, że przedmiotem tego 
utrzymania, bo jeszcze raz podkreślam, nie jest to zarządzanie drogami powiatowymi –  
w zakresie utrzymania będzie uprzątnięcie błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń, 
zbieranie z jezdni piasku nagromadzonego przy krawężnikach, koszenie traw w pasach  zieleni 
i na poboczach oraz zbieranie, pozbywanie się odpadów zgromadzonych w pojemnikach lub 
workach w tych drogach powiatowych. Oczywiście w wyniku tych negocjacji ustaliliśmy jakie 
są dokładne długości, szerokości, częstotliwości, określonego rodzaju utrzymania w wyniku 
negocjacji, bo oczywiście najbardziej sporna była tutaj kwestia kwoty, którą Powiat Drawski 
przekaże gminie w związku z ponoszonymi kosztami związanymi z utrzymaniem tych dróg.  
W wyniku tych negocjacji zaczęliśmy z różnej kwoty. Ustaliliśmy ostatecznie, że będzie to 
kwota 210 tys. za cały rok 2025, płacone w 12-miesięcznych ratach. Oczywiście zakres tego 
utrzymania obejmuje tylko rok 2025, od 1 stycznia do 31 grudnia.  W wyniku tych negocjacji 
doszliśmy do przekonania, że warto poczuć się gospodarzem we własnym domu i spróbować 
utrzymać te drogi za te pieniądze. Oczywistym jest to, że rozmawialiśmy również na komisjach 



o tym, że nie wiadomo, czy te pieniądze wystarczą nam na utrzymanie tych dróg. To jest tylko 
210 tys. Niemniej jednak w wyniku tych negocjacji ustalono również, że jeśli te kwoty, koszty 
będą przewyższały w sposób istotny oraz znaczący te pieniądze, będziemy negocjować tę 
umowę raz jeszcze. Tak że tutaj chcielibyśmy zaproponować coś nowego i żeby utrzymywać 
drogi na równym poziomie, tak jak utrzymujemy drogi gminne. Dziękuję. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Panie Burmistrzu, bardzo bym prosiła, żeby Pan  głośno, jeżeli jest to możliwe, przytoczył 
nazwy tych ulic, bo myślę, że to dla mieszkańców jest istotne. 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Tych dróg jest 20 i są to drogi: 5 marca, Bohaterów Warszawy, Cieszyńska, Czwartaków, 
Kosynierów, Lipowa, Piaskowa, Władysława Sikorskiego, Stanisława Staszica, Śląska, 
Wolności, Brzozowa, Mirosławiecka, Gronowska Połczyńska, Pierwszej dywizji Wojska 
Polskiego, Zielona,  Żeromskiego, Fryderyka Chopina, Stanisława Okrzei. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/87/2024 w sprawie 
przejęcia przez gminę Złocieniec zadań z zakresu właściwości Powiatu Drawskiego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Kuczyńska-Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

12)  w sprawie wysokości udzielonej przez Gminę Złocieniec dotacji na 
dofinansowanie realizowanego przez Powiat Drawski zadania publicznego – druk 
nr 97; 
 

Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, wspólnie z Powiatem Drawskim ponownie prowadziliśmy inwestycję 
związaną z przebudową Ronda Ceramików wraz z oświetleniem oraz drogami dojazdowymi 
ulicą 5 Marca i ulicą Fryderyka Chopina. Gmina Złocieniec udzieliła Powiatowi wsparcia 
finansowego już w kwocie 853 tys. 848 zł i 99 gr. Ja zawsze powtarzam, że budowa bez 
niespodzianek nie jest budową. I tym razem się okazało, że są roboty dodatkowe, których 
wartość została określona na kwotę 76 tys. 449 zł i 68 gr. Powiat Drawski wystąpił dobrym 
zwyczajem przy pierwotnym dofinansowaniu było też założone, że 80% tej kwoty. Dobrym 
wyjściem byłoby, gdyby gmina dofinansowała powiat. Połowa tej kwoty to jest oczywiście 38 
tys. 74 zł i 84 gr. Pierwotnie zastanawialiśmy się, czy rzeczywiście te 50% to jest taka kwota, 
bo mieliśmy różne koszty związane również z utrzymaniem bieżącym w postaci organizacji 
zieleni, na tym rondzie. Niemniej jednak wiele dyskusji i prośby Pana starosty. W projekcie 
uchwały wykazana została kwota, która uwzględnia dofinansowanie o dodatkowe 38 tys. 74 zł 
84 gr. Na jednej z komisji rozmawialiśmy, że będzie to kwota niższa, wynosząca 23 tys. 83 zł 
i 24 gr. Niemniej jednak prosilibyśmy Państwa, żeby udzielić powiatowi dofinansowania w tej 
wyższej kwocie i żeby te ustalenia, które są ustaleniami dobrymi i prawidłowymi udzielania 



wsparcia finansowego do wkładu własnego w wysokości 50% utrzymać nadal. Dlatego 
prosimy o przyjęcie niniejszej uchwały. Dziękuję bardzo. 

 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/88/2024 w sprawie 
wysokości udzielonej przez Gminę Złocieniec dotacji na dofinansowanie realizowanego przez 
Powiat Drawski zadania publicznego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Kuczyńska-Kochana Monika) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

13)  w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Złocieniec – druk nr 98; 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): 
Szanowni Państwo Radni, Pani Przewodnicząca, dziękuję za taką możliwość.  Powiem tak, 
część z Państwa mnie zna. Miała okazję ze mną współpracować przez ostatnie 5 lat. Wiecie 
Państwo jakie mam podejście do swojej pracy, jak potrafię się w nią angażować, ile ona dla 
mnie znaczy. Ci z Państwa, którzy nie mieli okazji poznać mnie osobiście, mogli ocenić moją 
pracę na podstawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o złożonych projektach budżetu,  
o wieloletnich prognozach finansowych, sprawozdaniach z wykonania budżetu - właśnie przez 
ten okres ostatnich 5 lat. Jeżeli nie mieli Państwo, bo bywa różnie, możliwości zapoznania się 
z tymi opiniami - chciałabym Państwa poinformować, że są to opinie, wszystkie opinie przez 
ten okres są opiniami pozytywnymi. Wiem, że usłyszeliście Państwo od Pani burmistrz, że nie 
może mi ufać. Dlatego też chciałabym Państwu opowiedzieć krótką historię. W kwietniu po 
wyborach samorządowych skontaktowałam się z Panią burmistrz, aby dowiedzieć się, jakie ma 
plany w stosunku do mojej osoby. Usłyszałam wtedy, że mogę być spokojna, że nie ma nikogo 
na to stanowisko, że będzie chciała ze mną współpracować. Usłyszałam też, że za parę dni 
odezwie się do mnie, zadzwoni, abyśmy mogli się na spokojnie spotkać i porozmawiać. W maju 
doszło do spotkania, ale z mojej inicjatywy, ponieważ Pani burmistrz nie zadzwoniła. Podczas 
spotkania dałyśmy sobie słowo, że chcemy współpracować i że Pani burmistrz nie będzie 
szukała nikogo na moje miejsce, czyli na miejsce skarbnika.  Że mogę być spokojna, że mogę 
jeszcze przez pewien czas być w domu z córeczką, która urodziła się w grudniu. W lipcu 
podczas kolejnego spotkania padły te same zapewnienia, te same słowa oraz ustaliłyśmy, że nie 
będę wykorzystywała do końca urlopu, który mi przysługiwał z tytułu urodzenia dziecka, tylko 
wrócę do urzędu w miesiącu wrześniu, aby móc przygotować projekt budżetu. Aby móc 
przygotować projekt budżetu, a do tego czasu, czyli przez ten czas sierpnia, zajmę się adaptacją 
córki w żłobku, żebyśmy mogły spokojnie pracować. Ustaliłyśmy również, że spotkamy się   
w miesiącu sierpniu, aby porozmawiać o wytycznych do projektu budżetu, bo to jest czas 
takiego planowania budżetowego. Na spotkaniu z Panią burmistrz w miesiącu sierpniu, to jest 
na 2 tygodnie przed moim powrotem do pracy usłyszałam, że 2 dni temu przestrzeń ze strony 
Pani burmistrz do współpracy się zmieniła, bo do urzędu na nowo utworzone stanowisko 
przyjdzie Pan Jacek Zbierajewski, który docelowo będzie skarbnikiem. Gdy patrząc Pani 
Burmistrz w oczy, spytałam czy w takim razie mam rozumieć, że nie mam do czego wracać? 



Usłyszałam kolejne zapewnienia, że jeżeli podejmę się zrobienia projektu budżetu, to Pani 
Burmistrz zaproponuje mi inne stanowisko w urzędzie. Spojrzałam na Panią Burmistrz  
i spytałam, czy jeżeli podejmę się zrobienia projektu budżetu, to jak Pani Burmistrz do końca 
roku widzi moją współpracę z Panem Jackiem? Usłyszałam słowo "nie wiem", ale usłyszałam 
także, że Pan Jacek potrzebuje czasu, żeby się wdrożyć, tak że potrzebuje czasu. Powiedziałam 
wtedy też, zanim podejmę decyzję, czy zdecyduję się przygotować ten projekt budżetu na 
kolejny rok, czy nie, to chciałabym usłyszeć konkretnie od Pani Burmistrz, jakie jest w stanie 
zaoferować mi stanowisko i na jakich warunkach. Aby mieć pewność, bo już jakiś czas temu 
też zaufałam Pani Burmistrz i dzisiaj jesteśmy w sytuacji w jakiej jesteśmy. Pani Burmistrz 
zobowiązała się wtedy, że do dnia 16 sierpnia skontaktuje się ze mną i będzie propozycja. To 
był piątek. Urząd był czynny do godziny 14.00. Na informację od Pani Burmistrz czekałam tak 
naprawdę od spotkania, które miało miejsce 6 sierpnia do dnia 16 sierpnia. Czytałam do 
godziny 13.00. Nie doczekałam się żadnej informacji, żadnego telefonu, nic. Pani Burmistrz, 
nie dała mi Pani wyboru, więc przed godziną 14:00 złożyłam wniosek o przedłużenie urlopu 
 z tytułu urodzenia dziecka, aby jakoś zabezpieczyć byt swój, swojej rodziny, swojego małego 
dziecka przez następne parę miesięcy. Po raz kolejny pokazała mi Pani, ile znaczą Pani słowa 
i czy można Pani wierzyć. Podsumowując, żeby nie przedłużać nie mam do Pani żalu, ma Pani 
do tego prawo. Żal mam o to, że znając moją sytuację, wiedząc, że mam małe dziecko, przez 
tyle miesięcy, zapewniając, dając słowo, że chce Pani współpracować, zaufałam Pani. Jeżeli 
daje się komuś słowo, że chcemy współpracować, to to słowo znaczy bardzo wiele. Trzymając 
się tej zasady uważam, że jeżeli daję komuś słowo, to tego nie zmieniam i tego się trzymam. 
Straciłam możliwość szansy bycia skarbnikiem w innej gminie, w sąsiedniej gminie. Nie 
złożyłam dokumentów w naborze, bo byłyśmy umówione, dogadane, że będziemy 
współpracować. Miałyśmy nawet ustalony termin, kiedy wracam do pracy. A wystarczyło 
uczciwie na samym początku powiedzieć mi, że nie będzie chciała Pani ze mną współpracować. 
I w momencie, nawet jeżeli w tym momencie Pani nie miała osoby, którą widziała na 
stanowisku skarbnika, mogła Pani powiedzieć, że jeżeli Pani ją znajdzie, to po prostu mnie Pani 
odwoła. Sytuacja byłaby i dla mnie inna, i dla Pani inna, do tego jako matka, która po urodzeniu 
dziecka chciała wrócić do pracy, która dla mnie znaczyła bardzo dużo, chciałam nawet do niej 
wrócić szybciej, z własnej chęci i tego, żebyśmy mogły współpracować. Chciałam Pani 
podziękować za to, że dała mi Pani poczuć magię swojego serca. I chciałam jeszcze tylko 
dodać, że dziękuję Pani też za to, że mnie Pani nie poinformowała o dzisiejszej uchwale. 
Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Szanowna Pani przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tak jak Pani Skarbnik 
Żaneta Mirowska powiedziała, mam prawo na podstawie art. 18 ust. 2, pkt 3, ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym, złożyć wniosek o odwołanie z funkcji skarbnika 
gminy Złocieniec z dniem dzisiejszym Pani Żanety Mirowskiej.  Pani Żaneta Mirowska została 
powołana na tę funkcję z dniem 1 września 2019 roku. W związku z utratą zaufania oraz 
potrzebą prawidłowego funkcjonowania finansów gminy Złocieniec, wniosłam właśnie ten 
wniosek o odwołanie z funkcji Skarbnika Pani Żanety. Decyzja ta wynika ze zmiany władzy 
oraz potrzeb zapewnienia lepszego zarządzania finansami publicznymi. Brak zaufania do 
dotychczasowego sposobu zarządzania, wymaga podjęcia tego kroku. Funkcja Skarbnika 



powinna należeć do osoby, która podziela cele nowej władzy i gwarantuje najwyższe standardy. 
Nie będę odnosiła się do tych rzeczy, o których wspominała Pani Skarbnik. Nie znam osobiście 
Pani Skarbnik, osobiście, tak żeby potwierdzić merytoryczność. Wiem, że tak jak Pani się 
powoływała były pozytywnie ocenione, opiniowane raporty, budżety. Niemniej proszę  
o przyjęcie mojego wniosku w kontekście przyszłości gminy. Ja również dziękuję Pani skarbnik 
za jej dotychczasową pracę i wierzę, że zmiany będą przeprowadzone w sposób godny. Bardzo 
proszę Wysoką Radę o przychylenie się do mojego wniosku. Razem zadbajmy o przyszłość 
gminy Złocieniec. Dziękuję bardzo. 
  
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Pani Żaneto, miała już Pani możliwość się wypowiedzenia. 
 
Radna Wioleta Bylina: 
Nie znam osobiście sytuacji, nie znam też Pani Żanety, ale chciałam zapytać, jak to jest w ogóle 
rozstrzygnięte, czy jest jakieś inne stanowisko pracy dla Pani Żanety? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Szanowni Państwo. Tak, to nieścisłość i nieprecyzyjność. Ja nie chcę się odnosić do kwestii, 
o których wspomniała, wszystkich kwestii, które wymieniła Pani skarbnik. 16 sierpnia ja 
specjalnie wróciłam, byłam w pracy do godziny 14:00. Pani Żaneta mogła przyjść nie tylko 
złożyć pismo, ale przyjść do mojego gabinetu. Czekałam na to, żeby przedstawić propozycję - 
Pani Żanecie będzie zaproponowane inne stanowisko, kiedy wróci z urlopu macierzyńskiego. 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): 
Pani burmistrz, czy Pani oczekiwała ode mnie, że ja będę stała 8 godzin pod Pani gabinetem   
i czekała  
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Szanowni Państwo. Dobrą praktyką jest w tej gminie, że jak się zmienia władza, to władza 
dobiera sobie pracowników, z którymi chce pracować. Więc myślę, że tutaj no ja bynajmniej 
uważam i chciałam publicznie wyrazić swoje zdanie, że burmistrz odpowiada za 
funkcjonowanie gminy i ma prawo wybrać sobie pracowników, z którymi bezpośrednio 
współpracuje. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (10 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 4 głosy “wstrzymujące się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/89/2024 w sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy Złocieniec. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, iż Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnej Wiolety Bylina, Radnego 
Romana Cyc, Radnej Barbary Pawłowskiej oraz Radnego Jarosława Sobczak, którzy  
wstrzymali się od głosu  (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika Kuczyńska-
Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 



Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

14)  w sprawie powołania Skarbnika Gminy Złocieniec – druk nr 99; 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani przewodnicząca i Wysoka Rado, jeżeli mogę zanim uzasadnienie do projektu kolejnej 
uchwały to chciałabym w innej kwestii, w kwestii podziękowania, jeśli mogę. - Tak. Dziękuję 
bardzo. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Proszę. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Przez okres prawie 11 miesięcy, funkcję skarbnika pełniła Pani Marta Zdanowicz.  
W niełatwych czasach przyszło jej być, tworzyć. Zmiana, cała kampania zmiana władzy  
i trudności związane z funkcjonowaniem gminy Złocieniec. Nowe zadania i chciałabym 
osobiście w imieniu nas burmistrza złożyć serdeczne podziękowania za włożony wysiłek i trud 
Pani Marcie Żdanowicz. 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu): 
 Dziękuję bardzo za te miłe słowa uznania. Cieszę się niezmiernie, że wytrwałam do tego dnia. 
Ten rok, można powiedzieć, był dla mnie rokiem bardzo trudnym, ale rokiem nowych 
doświadczeń, wyzwań, ale też takiej ekstremalnej, że tak powiem pracy. Cenę za ten rok 
poniosła na pewno moja rodzina, gdzie z tego miejsca dziękuję swojemu mężowi za to, że mnie 
z domu nie wywalił. Za wyrozumiałość, wsparcie i pomoc. No i obiecuję, że się poprawię 
chociaż troszkę. Mówią, że co Cię nie zabije, to Cię wzmocni. Dziś wiem co te słowa znaczą 
naprawdę, jakie mają znaczenie. Dziękuję ślicznie. Przekazuję budżet w stanie, mam nadzieję 
dobrym, według mnie. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani przewodnicząca, Panie i Panowie radni, w związku z powstaniem wakatu na stanowisku 
skarbnika gminy Złocieniec. Na podstawie art. 18, ust. 2, pkt 3, ustawy o samorządzie 
gminnym, wnoszę o powołanie na stanowisko skarbnika gminy Złocieniec, Pana Jacka 
Zbierajewskiego. Pan Jacek Zbierajewski spełnia wszystkie wymogi formalne określone  
w ustawie o finansach publicznych oraz posiada wiedzę i wieloletnie doświadczenie w pracy  
w zakresie finansów publicznych, w tym na stanowisku kierowniczym naczelnika Wydziału 
Finansowego  w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim. Podczas swojej pracy 
zawodowej zdobył wiedzę, którą doskonalił uczestnicząc w licznych szkoleniach z zakresu 
finansów publicznych oraz nabył doświadczenie umożliwiające wykonywanie funkcji 
skarbnika gminy. Na pewno przez ten okres kilku miesięcy dał się poznać tutaj jako  inspektor 
do spraw kontroli finansowej. Mieliście Państwo okazję też poznać, czy to jednostki 
budżetowe, czy to zakłady, spółki nasze komunalne. Stosunek pracy skarbnika gminy 
nawiązuje się na podstawie powołania i dokonywane to powołanie jest na wniosek burmistrza 
i należy to wyłącznie do Państwa kompetencji. Dlatego bardzo proszę o podjęcie uchwały.  
 



Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (12 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 2 głosy “wstrzymujące się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/90/2024 w sprawie 
powołania Skarbnika Gminy Złocieniec. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnej Barbary Pawłowskiej i Radnego 
Jarosława Sobczak, którzy wstrzymali się od głosu  (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Monika Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani przewodnicząca, przepraszam bardzo, czy tak w symboliczny sposób moglibyśmy 
przekazać drobny prezent na ręce przyszłego skarbnika gminy Złocieniec?  W sposób bardzo 
symboliczny. Jak mówi się, że liczyć to nie tylko na siebie.  My liczymy w tej chwili na pracę 
i zaangażowanie przyszłego skarbnika gminy Złocieniec, usłyszeliśmy i wiemy, jak duże to jest 
zobowiązanie, i wyzwanie ochronić najbliższych  i nie zapomnieć i zadbać o finanse gminy. To 
bardzo duże wyzwanie i duża sztuka. Niech ten kalkulator trzyma i dzierży Pan w swoich 
dłoniach, nie zapominając o tym, że żeby wartość pewnych przedsięwzięć nie przysłoniła tego, 
co najważniejsze. Najważniejsze to żeby nie zwariować. Wszystkiego dobrego. Dziękuję 
bardzo. 
 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy):  
Szanowna Rado. Miło mi stać przed Wami. Nie powiem, że czuję się w pewnym stopniu 
spełniony, ale to dopiero początek naszej wspólnej przygody. Zdaję sobie sprawę, że dla wielu 
jestem postacią anonimową, gdyż mogliśmy nawiązać do tej pory z racji tego, że jestem, tak 
jak już niejedna osoba przytaczała to, że jestem z innej miejscowości. Myślę, że to akurat jest 
najmniej znaczące przy tym, że chcę się poświęcić dla lokalnej społeczności. Dziękuję za 
kredyt zaufania, jakim zostałem obdarzony przez Panią burmistrz. I obiecuję, że spełnię i spłacę 
go w stu procentach, a nawet z nawiązką. Dziękuję. 
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

15)  w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024 – druk nr 
100; 

 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu):  
Szanowni Państwo, w skutek dokonywanych zmian, dochody zmniejszają się o 1 mln 1333 zł 
i 52 gr, na co wpływ przede wszystkim ma zmniejszenie o kwotę 1 mln 260 tys. zł, w związku 
z przeniesieniem zakupu samochodu strażackiego, finansowanego ze źródeł zewnętrznych na 
kolejny rok. Zwiększenie o kwotę 33 tys. 164 zł, w związku z otrzymaniem środków  
z Funduszu Pomocy, z przeznaczeniem na realizację zadań oświatowych.  Zwiększenie o kwotę 
225 tys. 502 zł 48 gr, w związku z ponadplanowym wykonaniem dochodów  w jednostkach,  
w postaci podatku od czynności cywilnoprawnych,  funkcjonowania stołówki w Szkole 
Podstawowej nr 3, bez opłat za obiady, opłat za DPS, usługi opiekuńcze i pomoc sąsiedzką. 
Zmiany w planie wydatków to jest ogółem ich zmniejszenie również jak w przypadku 
dochodów o kwotę 1 mln 1333 zł 52 gr. Dokonywane są w zgodzie ze zmianami w planie 
dochodów oraz na wniosek dysponentów budżetu. Na podstawie ich dyspozycji dokonano 



przesunięć w istniejącym planie, w celu zabezpieczenia środków między innymi na dotację dla 
Powiatu Drawskiego, na przebudowę ronda Ceramików z oświetleniem oraz drogami 
dojazdowymi. To jest kwota 38 tys. 74 zł 84 gr. Dotacja dla OSP Barlinek na zakup kamery 
termowizyjnej, kwota 6000 zł. Uzupełnienie planu w jednostkach oświatowych w łącznej 
kwocie 215 tys. 725 zł 4 gr. Z przeznaczeniem na wypłatę godzin nadliczbowych. Grudniowe 
wynagrodzenia, zapłaty za media, czy też zakup węgla. Utrzymanie dróg gminnych, zieleni  
i obiektów turystycznych. Łączna kwota 42 tys. 962 zł 89 gr. Pozostałe wydatki bieżące urzędu 
niezbędne do jego prawidłowego funkcjonowania - kwota łączna około 224 tys. zł. Dziękuję. 
 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 
“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/91/2024 w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2024. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Punkt 8: Podjęcie uchwał: 

16)  zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy 
Złocieniec na lata 2024 – 2032 – druk nr 101: 

 
 
Pani Marta Żdanowicz (Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim w Złocieńcu):  
Szanowni Państwo, zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano zgodnie  
z przyjętymi zmianami w budżecie gminy. Dokonano również zmian w zakresie przedsięwzięć 
wieloletnich. Wprowadzono nowe przedsięwzięcie w postaci zakupu średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla OSP Złocieniec. Łączna wartość nakładów to jest 1 mln 500. 
Dokonano zmian w zakresie istniejących przedsięwzięć, takich jak zmiana w zakresie realizacji 
projektu Cyber bezpieczny samorząd, przeniesienie między nakładami bieżącymi  
a inwestycyjnymi, zwiększenie nakładów z tytułu dotacji przyznanej dla Powiatu Drawskiego, 
na realizację zadania pod nazwą Przebudowa [niezrozumiałe] z oświetleniem oraz drogami 
dojazdowymi o kwotę 38 tys. 74 zł i 84 gr. Zmniejszenie kwoty nakładów na zadanie 
inwestycyjne pod nazwą Przebudowa ulicy Szkolnej w Złocieńcu, o kwotę 600 tys. zł. 
Zmniejszenie kwoty nakładów na zadanie inwestycyjne pod nazwą  Przebudowa nawierzchni 
ulicy Podgórze, Sienkiewicza, Prusa, projekt techniczny, o kwotę 50 tys. zł. Zmniejszenie 
kwoty nakładów na zadanie inwestycyjne pod nazwą Budowa punktu odbioru segregowanych 
odpadów komunalnych w Złocieńcu, o kwotę 60 tys. zł.  Oraz dokonano zmiany nazwy  
w istniejącym zadaniu to jest odbudowa Parku Żubra. Rozszerzenie nazwy w związku  
z wymogami projektu, na zwiększenie atrakcyjności turystycznej i ochrony dóbr kultury, 
poprzez odbudowę w zabytkowym układzie urbanistycznym Parku Żubra, Zielonego Wzgórza, 
Złocieńca. Łączna wartość nakładów pozostaje bez zmian - 30 tys. zł. Dziękuję bardzo. 
 
W międzyczasie Radny Herbut Edward opuścił obrady. 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (13 głosów “za”, 0 głosów 



“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr VI/92/2024 zmieniającą 
uchwałą w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2024 – 2032. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  
na sali głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana i Radny Edward Herbut) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
Punkt 8: Komunikaty i oświadczenia. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Szanowne Panie burmistrz i szanowna Rado. Mamy teraz taki okres pracy nad budżetem, 
planowanym budżetem na rok 2025. Moja wielka prośba i też wniosek, żeby ująć, znaleźć 
pieniądze, ująć w budżecie pieniążki na... W kwestii prozdrowotnej.  Konkretnie chodzi mi   
o to, była taka... Rozpoczęła się ta akcja na początku tego roku, było badanie markerów 
mieszkańców Złocieńca i gminy. Może tak na początek znaleźć pulę pieniędzy na przesiewowe 
badanie na terenach sołectw i można to zrobić miejscowo na świetlicach. Z uwagi na to, że 
bardzo duży procent ludzi, dotyka to też i Złocieniec, gminy Złocieniec, zapada na nowotwory. 
Może to będzie dobry ukłon w stronę, że im szybciej, tym lepiej. Znam to z autopsji, więc 
gorąca moja prośba, żeby się nad tym pochylić i ująć to w budżecie. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani przewodnicząca, szanowni Państwo. Dla mnie strategia prozdrowotna jest bardzo ważna. 
Zaczynamy od przede wszystkim możliwości pozyskiwania funduszy na różnego rodzaju cele. 
I może jeszcze nie powinnam głośno o tym mówić, ale razem z miastem partnerskim Drawsko 
Pomorskie, będziemy chcieli dzięki działalności fundacji, wozić naszych uczniów ze szkół 
podstawowych na badania stomatologiczne. To zaczynamy od uczniów, dzieci. Docelowo jak 
będziemy mieli możliwość pozyskania funduszy na gabinety stomatologiczne w szkołach, 
okulista. No i oczywiście każda inna działalność, taka profilaktyczna. Przesiewowe jest dla 
mnie bardzo ważne. Szukamy tylko i wyłącznie funduszy. W tym budżecie ich prawdopodobnie 
nie znajdziemy, ale w ramach działań NGO-sów na pewno będziemy ich szukać. Dziękuję 
bardzo. 
 
Radna Romana Kowalewicz: 
Pani przewodnicząca, szanowni Państwo. Jak Państwo wiecie, zostałam powołana do pracy 
 z wojewodą zachodniopomorskim jako ekspert do spraw pracy nad polityką senioralną tutaj 
naszego regionu, ale również będzie to dotyczyło opiniowania bonu senioralnego, który ma być 
wprowadzony od 2026 roku. Państwo nasze planuje uruchomić taką dodatkową pomoc dla... 
Tak ogólnie to jest pomoc dla osób pracujących, które nie mają możliwości opiekowania się 
swoimi starszymi już rodzicami, a ci rodzice potrzebują pomocy, więc planowane jest 
uruchomienie takiego bonu. Raz w miesiącu będą spotkania w Urzędzie Wojewódzkim. Będę 
na bieżąco informowała wszystkich o postępach tej pracy i będę się starała też, żeby nasz region 
nie był tak jak do tej pory zawsze w województwie. Ta część województwa, gdzie mieszkamy, 
to tak dalej, to tak nie macie potrzeb, może tak nie bardzo są słyszalne, więc będę się starała ze 
wszystkich sił,  żebyśmy byli zauważeni tam. Dziękuję. 



 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Szanowni Państwo, ja już miałam okazję gratulować, ale teraz tak wywołała Pani radna, więc 
jeszcze raz w imieniu nas wszystkich, gratulujemy serdecznie za to, że będzie Pani na tej arenie 
województwa Zachodniopomorskiego  reprezentowała nasz teren. To wielkie wyróżnienie. Tak 
że wielkie brawa, mamy symbolicznego kwiatka. 
 
Radny Roman Cyc: 
Pytanie takie. Do Pana burmistrza Jacka. W odpowiedzi na jedną z interpelacji dotyczącej 
Wiosennej i Truskawkowej. Dostałem odpowiedź, że w projekcie na przyszły rok ujęto 
przedmiotowe zadanie Budowa nawierzchni Wiosennej i Truskawkowej. Nie znalazłem tego 
zagadnienia w budżecie. Coś się zmieniło? 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Wprowadzimy to do budżetu na bieżąco. Z uwagi na to, że mamy mały problem z dokumentacją 
techniczną, tak że wprowadzenie tego w pierwotnym kształcie budżetu byłoby troszkę 
przedwczesne. Jak tylko wyjaśnimy tę sprawę, pojawi się to w budżecie. Dziękuję 
 
Radny Roman Cyc: 
To jeszcze jedna sprawa. Między ulicą Parkową, a ulicą Małą jest tak w cudzysłowie taki 
łącznik gruntowy. Tam są postawione barierki, takie, które uniemożliwiają przejazd tam 
pojazdom silnikowym. Według mieszkańców po ostatnich pracach, bodajże 
telekomunikacyjnych, został zlikwidowany tak zwany nasyp tam i teraz. Znowuż tam poruszają 
się pojazdy typu quady i motocykle. Aby nie angażując tam jakichkolwiek większych środków 
na to. Tam możliwość jest przeniesienia tych barierek troszeczkę w głąb, czyli bliżej ulicy 
Parkowej, co spowoduje tylko i wyłącznie ruch swobodny ruch pieszych. Czy da radę to 
ogarnąć? 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Myślę, że w najbliższym czasie przy udziale Pana radnego odwiedzimy miejsce i zobaczymy, 
bo tak nie dociera do mnie w tym momencie, ale myślę, że ta sprawa jest do załatwienia. 
 
Radny Roman Cyc: 
Dobrze, dziękuję. 
 
Radny Waldemar Buca: 
Ja mam pytanie do Pana burmistrza, bo tu mieszkańcy Armii Polskiej, zgłaszali się do mnie. 
Chodzi o podwórko pomiędzy budynkami Armii Polskiej 8, a 10. Tam spływa żwir na ulicę  
i w tym momencie jest to problem. Czy coś by się dało zrobić? Wiem, że to podwórko należy 
do wspólnot, ale mi się zdaje, że część należy do gminy. 
 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Te podwórko i ten środek to nie jest własność gminy. I faktycznie ten cały żwir, piach, który 
spływa, jest nasz. W momencie kiedy nie dokonamy tam utwardzenia,  ten żwir zawsze będzie 



tam spływać, a my zwrócimy uwagę na to, żeby stale usuwać ten żwir, bo rozwiązanie 
ostateczne, to jeszcze daleko do niego. Tam jest odwieczny problem z parkowaniem. Tam jest 
ciasno. Z parkowaniem zawsze będzie problem, bo ten teren nigdy nie spełniał warunków 
technicznych, żeby być uznanym za parking. No, niemniej jednak, należałoby się przypatrzeć 
temu miejscu  i na bieżąco utrzymywać. Dziękuję bardzo 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani przewodnicząca, szanowna Rado, ja miałbym takie małe pytanko do Pana burmistrza. 
Chodzi o to, że w poprzedniej kadencji zgłaszałem Panom burmistrzom zniknięcie znaku, który 
był umiejscowiony na podwórku, to jest od ulicy Zaułek, na przeciwko sławnej Kiszki. Ten 
znak zniknął i prosiłbym, żeby ten znak wrócił na swoje miejsce, ponieważ ludzie robią sobie 
tam miejski parking, a mieszkańcy okolicznych posesji nie mają gdzie parkować. Tak że to taka 
maleńka prośba z mojej strony. Dziękuję bardzo. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
To jeszcze raz ja. Mam pytanie do Pana burmistrza Przypominam się o drodze Rześnicy, bo 
mieszkańcom naprawdę zależy na tej drodze, na tym krótkim odcinku, ale strasznie 
zniszczonym. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Informacja z ostatniej chwili. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie, utrzymał   
w mocy decyzję Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Koszalinie, w sprawie decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach dla budowy obwodnicy Złocieniec, w ciągu drogi 20. 
Taka informacja, więc podtrzymana  decyzja, będzie obwodnica innymi słowy. 
 

 
Pan Jacek Szadzewicz, (Zastępca burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, to jest jeden z etapów,  bo oczywiście przysługuje od tego kasacja. 
Niemniej jednak z pewnych rozmów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, jest 
to krok milowy z uwagi na to, że warunkuje to rozpoczęcie dalszej procedury. Dlatego ten etap 
jest zakończony. Decyzja burmistrza utrzymana przez SKO, a następnie teraz Wojewódzki Sąd 
Administracyjny również utrzymał te obydwie decyzję w mocy. Jaka będzie historia naszej 
obwodnicy to zobaczymy. Też wybieramy się do Szczecina w sprawie rozmów, bo jest wiele 
rzeczy do ustalenia. Tak że tutaj sytuacja jest bardzo rozwojowa. Dziękuję. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
W takim razie ja tylko poinformuję krótko Państwa, że Urząd Skarbowy w Drawsku 
Pomorskim dokonał analizy oświadczeń majątkowych i również wojewoda 
zachodniopomorski. Informację szczegółową dostaliście Państwo w materiałach na sesję. 
Dziękuję. 
 
 
 
 



Punkt 9: Trybuna obywatelska. 
 
Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej, w związku z czym 
przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 10: Zamknięcie sesji. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję radnym, Pani Burmistrz, Panu 
Burmistrzowi oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam VI sesję  Rady Miejskiej 
w Złocieńcu (godz. 15:47) 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                    Przewodnicząca Rady       
 
Marzena Skupień          

        Aneta Kuszmar 
 
 
 
 


